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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

 
Από το πρακτικό της  29ης/2015 τακτικής  συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 Αρ. αποφάσεως : 298 

 

ΘΕΜΑ: Λήψη απόφασης περί έγκρισης του 1
ου

 Ανακεφαλαιωτικού Πίνακα Εργασιών, του έργου: 

«Λειτουργική αναβάθμιση της οδού Κασιώπης». 

 

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 10
η
 του μήνα Νοεμβρίου  του έτους 2015 ημέρα της 

εβδομάδας Τρίτη  και ώρα 20:00 συνήλθε σε Τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν της με αριθ. 

πρωτ 32691/06-11-2015, του Δήμου εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου  που επιδόθηκε σε κάθε μέλος στις 

06-11-2015 και στον κ. Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 67 παρ. 5  του Ν. 3852/ 2010 και δημοσιεύτηκε στο 

Δημοτικό Κατάστημα.  

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα τριών (33) μελών 

βρέθηκαν παρόντα  τριάντα ένα (31) ήτοι: 

Π α ρ ό ν τ ε ς 

 
1 Β. Παντελάρος  10. Σ. Χατζηστεργίου  19. Ε. Τροχίδης  28.Η. Δρούλιας    

2 Ν. Καραγιάννης  

 

11. Μ. Χουδελούδης   20. Α. Μποζίκας  29. Α. Γκανά –Ρηγάκη   

  

3. Ν. Δαουάχερ   12. Λ. Βουλγαρίδης 21. Ε. Λυμπουσάκη-

Γεωργιάδη  

30. Φ. Θεοδωρακόπουλος  

Απών 

4. Κ. Σταθάς   13. Μ. Δημουλά    22. Ε. Τοκατλίδη   31. Ι. Κέντρης  

5. Η. Βαρυτιμιάδης   14. Γ. Ζέρβα        23. Ε. Ντηνιακός  32. Κ. Ασπρογέρακας   

6. Ε. Θερμού   15. Π. Κουβαράς  Απών 24. Δ. Τσατσαμπάς   33. Κ. Φουρλής  

7. Κ.Βορέας 16. Α. Παναγοπούλου-
Γεωργοπούλου  

25.Β. Καρατζαφέρης   

8. Π. Μοσχονάς  17 Κ. Τσουκνίδας    26. Θ.Σπηλιόπουλος   

9. Ι. Ζώτος   18. Δ. Θεοδώρου    27.Α. Σκαμπά    

 
Ο Δήμαρχος  συμμετείχε στην συνεδρίαση. 

 

Ο  Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από  τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε την έναρξη της 

συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 1
ου

 θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης, απεχώρησε ο Δημοτικός Σύμβουλος  

κ Δ. Τσατσαμπάς. Επίσης κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 2
ου

 θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης, 

απεχώρησε ο Δημοτικός Σύμβουλος  κ Β. Καρατζαφέρης. Ακολούθως οι Επικεφαλής κ.κ. Κ. Ασπρογέρακας 

«Διάφανος Δήμος»  Κ. Φουρλής «Μαζί για το Χαϊδάρι»  και  ο Δημοτικός Σύμβουλος Ι. Κέντρης απεχώρησαν 

πριν την έναρξη της συζήτησης του 3
ου

 θέματος  εκτός ημερήσιας διάταξης. Στη συνέχεια ο Επικεφαλής  κ. Ε. 

Ντηνιακός «Χαϊδάρι Ξανά», απεχώρησε πριν την έναρξη της συζήτησης του 4
ου

 θέματος ημερήσιας διάταξη. 

Επιπροσθέτως,κατά την διάρκεια συζήτησης του 4
ου

 θέματος ημερήσιας διάταξης, απεχώρησε η Δημοτική 

Σύμβουλος κ. Ε. Τοκατλίδη 



Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου εισηγούμενος το 14
ο
  θέμα, έθεσε υπόψη του Σώματος την εισήγηση της 

Τεχνικής Υπηρεσίας του Δήμου μας ως ακολούθως: 

 

ΑΙΤΙΟΛΟΓΙΚΗ  ΕΚΘΕΣΗ 

(που συνοδεύει τον 1
ο
 Α.Π.Ε) 

 

 

Α. Με την  112/2015 Απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής έγινε η  Κατάρτιση Όρων Δημοπράτησης 

Ανοιχτού Διαγωνισμού, η Έγκριση των Τεχνικών Προδιαγραφών (υπ΄αριθμ  12/15 μελέτη της Τ.Υ) και 

έγκριση διάθεσης πίστωσης του έργου:  «Λειτουργική αναβάθμιση της οδού Κασιώπης». 

 

Β. Με την υπ’ αριθμ. 152/2015 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής κατακυρώθηκε το αποτέλεσμα της 

δημοπρασίας , για την εκτέλεση του εν λόγω έργου και στην οποία τελευταίος μειοδότης αναδείχθηκε η  Γ. Σ. 

ΠΑΠΑΘΑΝΑΣΙΟΥ ΚΑΙ ΣΙΑ Ε.Ε που προσέφερε μέση έκπτωση 46,78 % επί του προϋπολογισμού μελέτης. 

 

Γ. Στις 29-09-2015 υπογράφτηκε η εργολαβική σύμβαση ποσού 25.090,89 ευρώ πλέον ΦΠΑ.  

 

Β. ΛΟΓΟΙ ΠΟΥ ΕΚΡΙΝΑΝ ΑΝΑΓΚΑΙΑ ΤΗΝ ΣΥΝΤΑΞΗ ΤΟΥ ΠΑΡΟΝΤΟΣ 1
ΟΥ

 Α.Π. ΚΑΙ ΤΟΥ 1
ΟΥ

 

Π.Κ.Τ.Μ.Ν.Ε. 

 

Ο παρών 1
ος

 ΑΠΕ που υπογράφεται από τον ανάδοχο χωρίς επιφύλαξη, συντάχθηκε για να περιλάβει και να 

τακτοποιήσει τις μειωμένες ποσότητες κάποιων εργασιών και τις  αυξημένες ποσότητες κάποιων άλλων 

εργασιών. 

Συγκεκριμένα παρουσιάσθηκε η ανάγκη για αύξηση της ποσότητας των αποξηλώσεων των άοπλων 

σκυροδεμάτων, διότι καθόσον είναι αδύνατον να υπολογιστεί το πάχος του προς αποξήλωση σκυροδέματος 

κατά την φάση της μελέτης (είχε υπολογιστεί περί τους 10 cm) κατά την φάση υλοποίησης της συγκεκριμένης 

εργασίας βρέθηκε ένα μεσοσταθμικό βάθος 25 cm. Αυτή η αλλαγή επέφερε και αλλαγή στην ποσότητα του 

προς συμπλήρωση εξυγιαντικού υλικού. Τέλος επειδή το πάχος που χρειάστηκε να αποξηλωθεί δεν ξεπέρναγε 

το πάχος του σκυροδέματος, δεν έγινε χρήση των πρώτων δύο άρθρων του τιμολογίου. Διαφορά σε σχέση με 

την μελέτη παρουσιάστηκε στο άρθρο των δυσχερειών από διερχόμενα ΟΚΩ όπου παρατηρήθηκε σημαντική 

αύξηση λόγω του χαμηλού βάθους όπου βρέθηκαν τα δίκτυα της ύδρευσης κυρίως και από το γεγονός ότι 

βρέθηκαν παλαιά δίκτυα που όμως δυσχέραιναν τις εργασίες των εκσκαφών. Η εργασία της μετατόπισης  

δικτύων ΟΚΩ τελικά δεν απαιτήθηκε. 

Οι υπόλοιπες ποσότητες δεν επηρεάσθηκαν και δεν υπάρχουν παρά μόνο μικροαλλαγές όπως φαίνονται και 

στον επισυναπτόμενο πίνακα 

 

Γ. ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΣΤΟΙΧΕΙΑ 

   

Συνολικά το προτεινόμενο ποσό εργασιών είναι :21.818,96 ευρώ πλέον ΦΠΑ 

 

Ο 1
ος 

Α.Π.Ε  παρουσιάζεται μειωτικός κατά 1,15 ευρω σχέση με την αρχική συμβατική δαπάνη εργασιών. 

 Η  συνολική του δαπάνη είναι 21.818,96 Ευρώ μαζί δε με τον ΦΠΑ 23% ανέρχεται στο ποσό των 30.863,10 

Ευρώ. 

 

Με την παρούσα ζητείται η έγκριση του  1
ου

 Ανακεφ. Πίνακα όπως συντάχθηκε με βάση τα νέα εγκεκριμένα 

τεύχη του ΥΠΕΧΩΔΕ για το Δ τρίμηνο 2015 (ο συντελεστής σ=1)  

Διευκρινίζεται ότι το έργο κατασκευάζεται με πιστώσεις από πόρους του Δήμου. 

 

Στη συνέχεια, ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να αποφασίσουν σχετικά. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού άκουσε τον Πρόεδρο του και έλαβε υπόψη την εισήγηση της αρμόδιας υπηρεσίας, 

συζήτησε το θέμα για το οποίο και διατυπώθηκαν οι απόψεις των Δημοτικών Συμβούλων, όπως αναλυτικότερα 

αναγράφονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά.  

 

 

 Α. ΣΥΝΟΠΤΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΡΓΟΥ 



Συνεπώς, μετά την ολοκλήρωση της συζήτησης το Δημοτικό Συμβούλιο 
 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

Εγκρίνει τον 1ο ΑΠΕ, του έργου «Λειτουργική αναβάθμιση της οδού Κασιώπης», όπως συντάχθηκε από την 

Τεχνική Υπηρεσία  του Δήμου μας, σύμφωνα με τα αναφερόμενα στην εισήγηση, ο οποίος επισυνάπτεται και 

αποτελεί αναπόσπαστο μέρος της παρούσας απόφασης. 
 

 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

             Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ      ΤΑ ΜΕΛΗ 

                        (Υπογραφή)             (Υπογραφή)          (Υπογραφές) 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι  12-11-2015 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΣΕΛΕΚΟΣ  


